
 

 

Zápis z jednání  
Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice  

ze dne 9. října 2023 
 
Místo a čas konání: víceúčelový objekt TITAN, studentská část, 12:30  
 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., doc. Mgr. 
Filip Grygar, Ph.D., prof. Ing. Petr Kalenda, CSc., prof. PhDr. Milena Lenderová, CSc., prof. Ing. Tatiana 
Molková, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Renáta Myšková, Ph.D., doc. Ing. Pavel Panoch, Ph.D., 
doc. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Ing. Zuzana Gojná 
 
 
Hosté: prof. Ing. Petr Němec, Ph.D., doc. Ing. Tomáš Syrový, Ph.D. 

 

Program jednání: 
1. Zahájení. 
2. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu 

Moderní tiskové a vizualizační technologie Fakulty chemicko-technologické. 
3. Žádost o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného 

studijního programu Dopravní stavitelství a navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Dopravní stavitelství Dopravní fakulty Jana Pernera 
na dobu nutnou k dostudování stávajících studentů. 

4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 

5. Schválení změny Jednacího řádu RVH UPCE. 
6. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Technologie a management 

v dopravě a jeho anglického ekvivalentu Transport Technology and Management 
Dopravní fakulty Jana Pernera. 

7. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního 
programu Řízení rozvoje obcí a regionů Fakulty ekonomicko-správní. 

8. Schválení rozšíření členů odborných komisí RVH UPCE, nastavení činnosti odborných 
komisí RVH UPCE. 

9. Žádost o vnitřní akreditaci programu CŽV Katedry tělovýchovy a sportu, nastavení 
procesu akreditace CŽV.  

10. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
11. Různé. 
12. Závěr. 

Zahájení se nezúčastnil prof. Kalenda, doc. Panoch 
1. Zahájení. 
Předseda Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice (dále jen „RVH“), prof. Čapek, přivítal 
na jednání přítomné členy RVH. Následně předal slovo místopředsedkyni RVH, prof. Molkové, 
která přítomné členy RVH seznámila s programem jednání. Nikdo z přítomných nepožádal o doplnění 
navrženého programu. Prof. Molková nechala hlasovat o navrženém znění programu. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 
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2. Žádost o vnitřní akreditaci profesně zaměřeného bakalářského studijního programu Moderní 
tiskové a vizualizační technologie Fakulty chemicko-technologické (FCHT/2023/185/1). 
Prof. Molková přivítala na jednání RVH zástupce Fakulty chemicko-technologické, děkana, 
prof. Němce, a garanta studijního programu, doc. Syrového. Zpravodaj odborné komise, doc. Lata, 
se ze zdravotních důvodů z účasti na jednání RVH omluvil. Děkan fakulty představil důvody 
pro zavedení nového profesně zaměřeného studijního programu a uvedl, že v případě schválení 
žádosti nahradí nový studijní program stávající akademicky zaměřený studijní program Polygrafie. 
Prof. Němec zdůraznil, že se jedná o kombinovaný studijní program zařazený do dvou oblastí 
vzdělávání, Chemie a Informatika. Doc. Syrový charakterizoval hlavní oblasti, v nichž se projednávaný 
studijní program odlišuje od stávajícího, již uskutečňovaného. Hlavní snahou bylo vytvořit moderní 
studijní program umožňující studentům získat v praxi využitelné kompetence, např. zavedením prvků 
virtuální reality do výuky.  

 K jednání se připojil prof. Kalenda. 
Bylo konstatováno, že žádost o vnitřní akreditaci dokládá soulad studijního programu se strategickým 
záměrem Univerzity Pardubice a Fakulty chemicko-technologické a splňuje požadavky standardů. 
Prof. Kalenda seznámil přítomné se stanoviskem odborné komise. Prof. Molková informovala o novém 
sharepoint úložišti pro evidenci rámcových smluv týkajících se profesních studijních programů. 

Jednání opustila doc. Myšková. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse, do které se zapojili doc. Soušek, prof. Fusek a doc. Dušek. 
Diskuse byla zaměřena na otázku srozumitelnosti názvu studijního programu, unikátnost oboru 
a předpokládaný počet zapsaných studentů do prvního ročníku.  
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 2: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice se dne 9. října 2023, v souladu s čl. 20 odst. 3 písm. a) 
Statutu Univerzity Pardubice, ve spojení s čl. 8 Akreditačního řádu Univerzity Pardubice, usnesla 
o stanovisku k žádosti o udělení vnitřní akreditace studijního programu podané dne 8. srpna 2023, číslo 
FCHT/2023/185/1, takto: 
Uděluje se vnitřní akreditace bakalářskému profesně zaměřenému studijnímu programu Moderní 
tiskové a vizualizační technologie se standardní dobou studia 3 roky, formou studia prezenční, 
zařazenému ve smyslu § 44a zákona č. 111/1998 Sb., o vysokých školách a o změně a doplnění dalších 
zákonů (zákon o vysokých školách), ve znění pozdějších předpisů, do oblastí vzdělávání Chemie (90%) 
a Informatika (10%), pro uskutečňování Fakultou chemicko-technologickou, a to na dobu 6 let, tedy 
do 9. října 2029. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

3. Žádost o prodloužení akreditace NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu 

Dopravní stavitelství a navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu 

Dopravní stavitelství Dopravní fakulty Jana Pernera na dobu nutnou k dostudování stávajících 

studentů. 

Prof. Molková představila přítomným členům žádost Dopravní fakulty Jana Pernera o prodloužení 
akreditace NAÚ bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Dopravní stavitelství 
a navazujícího magisterského studijního programu Dopravní stavitelství k dostudování stávajících 
studentů. Poslední přijímací řízení do těchto studijních programů se uskutečnilo pro akademický rok 
2023/2024. Na zářijovém jednání RVH byly schváleny žádosti o vnitřní akreditaci profesních studijních 
programů Dopravní stavby pro bakalářský i navazující stupeň studia, které od následujícího 
akademického roku nahradí v nabídce fakulty výše uvedené akademicky zaměřené studijní programy. 
Doporučení pro změnu profilu studijního programu bylo jedním ze závěrů vnitřního hodnocení kvality 
2022. 
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K bodu jednání byla otevřena diskuse 
Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje záměr Dopravní fakulty Jana 
Pernera podat žádost o prodloužení akreditace bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Dopravní stavitelství (DFJP/2018/56/1) a navazujícího magisterského akademicky 
zaměřeného studijního programu Dopravní stavitelství (DFJP/2018/57/1) na dobu potřebnou 
k dostudování současných studentů a doporučuje rektorovi předložit žádost Národnímu akreditačnímu 
úřadu. 
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

K jednání se připojil doc. Panoch. 
 
4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana 
Pernera. 
Prof. Molková stručně představila změny méně závažného charakteru, které byly provedeny v celkem 
čtyřech studijních programech Dopravní fakulty Jana Pernera. Všechny předložené změny byly 
projednány a schváleny RSP DFJP, jelikož se jedná o změny méně závažného charakteru, které nemají 
vliv na profil absolventa. K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena na sledování 
kumulativních změn za dobu uskutečňování určitého studijního programu. Diskutována byla také 
otázka stanovení přípustné míry změn. Bude provedena analýza kumulativních změn na vzorku 
několika studijních programů, dle výsledků této analýzy RVH bude postupovat dále. 
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Schválení změny Jednacího řádu RVH UPCE. 
Prof. Molková stručně shrnula navrhované změny v Jednacím řádu RVH. Návrh nového znění 
dokumentu měli členové RVH k dispozici od zářijového jednání v elektronickém úložišti k připomínkám. 
Prof. Čapek přítomné informoval, že novela jednacího řádu byla projednána s děkany fakult.  
Diskuse proběhla k možné úpravě Jednacího řádu RVH s ohledem na kvalitu programů celoživotního 
vzděláváni (CŽV). Členové RVH diskusi uzavřeli se závěrem, že tato problematika bude řešena 
až v návaznosti na připravovanou novelu zákona o VŠ, která bude obsahovat také novou úpravu 
ustanovení týkající se CŽV a vydávání mikrocertifikátů.  
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předložené změny Jednacího 
řádu Rady pro vnitřní hodnocení a postoupí dokument k projednání dalšími grémii Univerzity Pardubice. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

K jednání se připojila doc. Myšková. 
 
6. Kontrolní zpráva doktorského studijního programu Technologie a management v dopravě a jeho 
anglického ekvivalentu Transport Technology and Management Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková představila přítomným obsah kontrolní zprávy doktorského studijního programu 
Technologie a management v dopravě a jeho anglického ekvivalentu Transport technology and 
Management Dopravní fakulty Jana Pernera. Stanovisko ekonomické odborné komise přednesla 
předsedkyně, doc. Myšková. V otevřené diskusi byla diskutována především formální podoba 
kontrolních zpráv. RVH bude v případě posuzování personálního zabezpečení studijního programu, 
které je obsahem kontrolní zprávy, vždy požadovat doložení personálních akreditačních formulářů C-I. 
Diskutována podoba KZ, součástí nebyly personální formuláře CI. 
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Místopředsedkyně RVH nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předloženou kontrolní 
zprávu doktorského studijního programu Technologie a management v dopravě (DFJP/2018/40/1) 
a jeho anglického ekvivalentu Transport Technology and Management (DFJP/2018/41/1) Dopravní 
fakulty Jana Pernera. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Nápravné opatření žádosti o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského studijního programu 

Řízení rozvoje obcí a regionů Fakulty ekonomicko-správní. 

Místopředsedkyně RVH požádala předsedkyni ekonomické odborné komise RVH, doc. Myškovou, aby 
představila zadání nápravného opatření žádosti o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského 
studijního programu Řízení rozvoje obcí a regionů Fakulty ekonomicko-správní. Doc. Myšková 
seznámila přítomné se stanoviskem odborné komise ke splnění požadavků nápravného opatření. 
K bodu jednání byla otevřena diskuse. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 7: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí finální verzi žádosti 
o vnitřní akreditaci navazujícího magisterského akademicky zaměřeného studijního programu Řízení 
rozvoje obcí a regionů (FES/2023/179/1) Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
8. Schválení rozšíření členů odborných komisí RVH UPCE, nastavení činnosti odborných komisí RVH 
UPCE. 
Prof. Molková požádala o stanovisko přítomných předsedů odborných komisí RVH k návrhu 
na rozšíření jejich členů. Prof. Lenderová, předsedkyně humanitní odborné komise, prof. Kalenda, 
předseda technické odborné komise a prof. Myšková, předsedkyně ekonomické odborná komise, 
seznámili přítomné členy RVH s jejich stanoviskem k návrhu na rozšíření členů odborných komisí RVH.  
K bodu jednání proběhla otevřená diskuse, která se týkala především dalšího postupu realizace změn 
členů odborných komisí RVH. Plánované změny souvisí s novelou Jednacího řádu RVH, která obsahuje 
mj. nové ustanovení týkající se zamezení střetu zájmů členů RVH a odborných komisí RVH a nově také 
ustanovení, dle kterého budou členové odborných komisí jmenováni na období 6 let.  
Prof. Molková požádala přítomné členy o hlasování o návrhu na rozšíření členů odborných komisí, 
které proběhlo tajným hlasováním. 
 

Komise Jméno Fakulta Hlasování 

Ekonomická 
odborná komise 

doc. Ing. Viktor Prokop, Ph.D. FES 11pro, 0 proti, 1zdržel se 

doc. Ing. Pavla Klepková Vodová, Ph.D. FES 10pro,1 proti, 1 zdržel se 

prof. Ing. Liběna Tetřevová, Ph.D. FChT 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

Humanitní 
odborná komise  

Mgr. Lucie Valentinová, Ph.D. FF 9 pro, 2 proti, 1 zdržel se 

doc. Petra Mandysová, Ph.D., MSN FZS 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

PhDr. Kateřina Horáčková, Ph.D. FZS 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

doc. RNDr. Tomáš Roušar, Ph.D. FChT 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

Technická 
odborná komise  

 

doc. Ing. Michael Bažant, Ph.D. FEI 8 pro, 3 proti, 1 zdržel se 

prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D. FChT 10 pro, 1 proti, 1 zdržel se 

doc. Ing. Pavel Čičmanec, Ph.D. FChT 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 

prof. Ing. Miloš Sedlák, DrSc. FChT 11 pro, 0 proti, 1 zdržel se 
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Návrh usnesení k bodu 8:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala návrhy děkanů na rozšíření členů 
odborných komisí a schvaluje doc. Ing. Michaela Bažanta, Ph.D., prof. Ing. Petru Šulcovou, Ph.D., 
doc. Ing. Pavla Čičmance, Ph.D. a prof. Ing. Miloše Sedláka, DrSc. členy technické odborné komise, 
Mgr. Lucii Valentinovou, Ph.D., doc. Petru Mandysovou, Ph.D., MSN, PhDr. Kateřinu Horáčkovou, Ph.D. 
a doc. RNDr. Tomáše Roušara, Ph.D. členy humanitní odborné komise, doc. Ing. Viktora Prokopa, Ph.D., 
doc. Ing. Pavlu Klepkovou Vodovou, Ph.D. a prof. Ing. Liběnu Tetřevovou, Ph.D. členy ekonomické 
odborné komise. 
Návrh usnesení byl přijat. 
 
9. Žádost o vnitřní akreditaci programu CŽV Katedry tělovýchovy a sportu, nastavení procesu 

akreditace CŽV. 

Prorektor pro vzdělávání a kvalitu, doc. Panoch, informoval přítomné o žádosti Katedry tělovýchovy 
a sportu o interní akreditaci kurzu celoživotního vzdělávání. Vysvětlil, že dle platného Řádu CŽV UPCE 
musí programy CŽV celouniverzitních útvarů projednat poradní orgán rektora.  
K bodu jednání proběhla diskuse, která byla zaměřena především na proces schvalování kurzů CŽV 
a nastavení tohoto procesu v souvislosti s novelou zákona o VŠ. 
Prof. Molková nechala hlasovat o návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9:  
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala návrh na vnitřní akreditaci programu 
celoživotního vzdělávání Techniky zdravého a funkčního dýchání a doporučuje rektorovi program 
vyhlásit k uskutečňování Katedrou tělovýchovy a sportu Univerzity Pardubice. 
Hlasování: 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
10. Návrh prováděcích standardů pro akreditace studijních programů na UPCE. 
Prof. Čapek vysvětlil potřebu úpravy a upřesnění vlastních akreditačních standardů studijních 
programů UPCE. Návrh standardů byl součástí podkladů k dnešnímu jednání, které měli členové RVH 
k dispozici v elektronickém úložišti. Diskuse byla zaměřena především na problematiku spojené výuky 
různých studijních předmětů, reálné vytížení akademických pracovníků, aktuálnost dat uvedených 
ve vnitřních systémech UPCE, např. údajů u jednotlivých rozvrhových akcí v IS STAG. Diskutovány byly 
také údaje akreditačních formulářů, které RVH považuje za povinné, např. rozsah výuky daného 
akademického pracovníka v jiných SP (formulář C-I). Návrh vnitřních akreditačních standardů bude 
do příštího jednání RVH dopracován, poté bude předán k připomínkám vedení jednotlivých fakult. 
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11. Různé. 
Prof. Čapek informoval o svých připomínkách k obsahu smlouvy o spolupráci týkající se připravovaného 
Joint Degree studijního programu Fakulty ekonomicko-správní, který je aktuálně projednáván 
Ekonomickou odbornou komisí RVH. Zároveň informoval o výsledku jednání s děkanem Fakulty 
ekonomicko-správní, prof. Stejskalem, spočívající v přípravě zprávy o průběhu státní závěrečné 
zkoušky dokládající naplnění ustanovení zákona o VŠ.  
Prof. Molková informovala o potřebě nastavení procesu hodnocení kvality u kombinovaných studijních 
programů, kdy není jasně stanoveno, který z externích hodnotitelů bude v rámci procesu vnitřního 
hodnocení osloven, aby zhodnotil kvalitu závěrečných prací. Prof. Molková dále navrhla rozšířit vnitřní 
hodnocení kvality také o hodnocení studijních opor studijních programů s akreditovanou 
kombinovanou formou studia. 
 
 
12. Závěr. 
Prof. Čapek poděkoval přítomným za účast a ukončil zasedání. 
 
 

 
  

 
 

Pardubice dne 9. října 2023 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
Univerzity Pardubice 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Ing. Zuzana Gojná 


